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Încheiat în şedinfa extraordinară de îndată a Consiliului Local Sector 2 

din data de 31.08.2022 

Lucrările şedinţei se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line 

de videoconferinţă, începând cu orele 11 :30, în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale" din 

sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11 - 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 

- Doamna Niţă Elena - Secretar General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, 

conform Dispoziţiei Primarului Sectorului 2 nr. 915/06.05.2022 privind exercitarea cu 

caracter temporar de către doamna NIŢĂ ELENA, Director Executiv al Direcţiei Juridice 

a funcţiei publice de conducere de Secretar General al Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti; 

- Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei, doamna Secretar General al Sectorului 2 E lena 

Niţă face prezenţa consilierilor. Din totalul de 25 consilieri locali au fost prezenţi 22 

consilieri locali. Domnul consilier local Şerpescu Cătălin-Constantin este suspendat -

conform adresei nr.182786/17 .11.2021 transmisă de Parchetul de pe lângă Tribunalul 

Bucureşti, înreg. la Cabinet Secretar sub nr.4134/19 .11.2021. Doamna consilier local 

Georgescu Elena- Daniela şi domnul consilier local Costache Adrian fiind absenţi. 

Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s- a 

făcut în scris, confonn prevederilor art. 134, alin. (1), lit.„a" din O.U.G nr.57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, invitaţia la şedinţă 

precizând data, ora şi procedura de desfăşurare on-line a acesteia. Dispoziţia Primarului 

Sectorului 2 înregistrată sub nr. 1824/30.08.2022 a fost adusă la cunoştinţa publică prin 

afişare la avizierul Primăriei Sectorului 2 din str. Chiristigiilor nr. 11 - 13/site-ul 

instituţiei, în termenul prevăzut de art. 134 alin. (3) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul 

administrativ. 
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ORDINEA DE ZI 

1. Proiect de hotărâre pentru modificarea ş i completarea Hotărârii Consiliu lui 

Local Sector 2 nr. 142/2022 privind aprobarea depunerii cererilor de finanţare cu 

titlurile „Renovarea Energetică Moderată a clădirilor rezidenţiale multifamiliale 

din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti - 23 obiective" şi „Renovarea Energetică 

Moderată a clădirilor rezidenţiale multifamiliale din Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti - 7 obiective'', în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/CS/l / A.3 .111 , 
şi aprobarea valori lor maxime e lig ibile ale proiectelor 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti 

În deschiderea lucrări lor şedinţei, doamna Secretar General al Sectorului 2 Elena 

Niţă face prezenţa consilierilor. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General a l Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Doamna Badea Simona, Catone Magdalena Marta, Chirilă Alexandra Elena, Constantin 

Mihai, Costache Adrian, Croitoru Angel, Dinu Alexandru, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Feroiu Dumitru Silviu, Georgescu Elena Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Iordache 

Florina Isabela, Lăzăroiu Ioana Gela, Matei Silviu, Nedelcuţ Radu, Nicolescu Claudiu, 

Panaitescu Tudor Andrei, Paşciuc Paula, Pellegrini Marius Ovidiu, Popescu Lenuţa, 

Săftoiu Claudiu, Waspusch Virgiliu Gabriel. .. Se vede? Da! Prezent! Mulţumesc ! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu, preşedinte de şedinţă: Prin urmare, 

şedinţa se poate desfăşura în deplină legalitate. Mulţumesc! Avem un singur punct pe 

ordinea de zi. Rugămintea este să deschideţi votul pentru ordinea de zi. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: De menţionat avizele, poate? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu, preşedinte de şed inţă: Imediat, 

imediat. Da! Aţi deschis votul pentru ordinea de zi? 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedin/ei extraordinare de Îndatli a C.L.S.2 din 

data de 31.08.2022 şi aprobatli de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: 
DA -22, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru 

Silviu, Nicolescu Claudiu, Săfto iu Elwis-Claudiu, Anghel Florin, Dincă Adrian, Enache 

Nicuţa, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana- Gela, Mihai Constantin, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuţa , Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
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ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -
Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu, preşedinte de şedinţă: Imediat! OK! 

Ordinea de zi? Domnul Croitoru? Cu unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată ! 

Să luăm ş i avizele. Comisia de buget? 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Aviz favorabil! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu, preşedinte de şedinţă : Mulţumesc ! 

Servicii publice? Servicii publice? 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Domnule preşedinte, având în vedere că 

domnul Waspusch nu pare să aibă conexiune audio, l-aş ruga pe domnul Dinu Alexandru 

- secretarul Comisiei de servicii publice - să transmită avizul favorabil din partea 

comisiei noastre. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu, preşedinte de şedinţă: În regulă, dacă 
este aviz favorabil, vă credem ş i pe dumneavoastră . 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Este ! Este! Am avut convocarea comisiei şi 

avem aviz favorabil. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Bună ziua! O să mă conectez ş i 

cu sunetul. Confirm că este aviz favorabil. L-am trimis şi către doamna Secretar General. 

Mulţumesc ! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-C laudiu, preşedinte de şedinţă : Mulţumesc, 

domnule preşedinte de comisie! 

Este prezentat punctul nr.I, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 14212022 privind aprobarea 

depunerii cererilor de finanjare cu titlurile „ Renovarea Energetică Moderată a 

clădirilor rezidenjiale multifamiliale din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti-23 

obiective" şi „Renovarea Energetică Moderată a clădirilor rezidenjiale multifamiliale 

din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti-7 obiective", în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2022/C5/l/A.3. III, şi aprobarea valorilor maxime eligibile ale proiectelor,· 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-C laudiu, preşedinte de şedinţă: După cum aţi 

fost informaţi , domnul Primar astăzi lipseşte. Aşa că, în două cuvinte, voi face eu 

prezentarea proiectului, citind chiar din proiectul de hotărâre : Se aprobă depunerea 
cererii de finanjare cu titlul „ Renovarea Energetică" în cadrul apelului de proiecte şi 

măsurile propuse pentru renovarea energetică; Se aprobă valoarea maximă eligibilă a 

proiectului cu titlul „ Renovarea Energetică Moderată a clădirilor rezidenjiale 

multifamiliale din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti ", în sumă de 61.332.903,84 lei 

foră TVA. În cadrul proiectului de hotărâre se află rapoartele comisiilor de specialitate din 

cadrul aparatului Primarului, toate favorabile. Dacă sunt luări de poziţie? Dacă nu sunt 

comentarii, deschideţi votul pentru punctul 1. 
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Se supune la vot punctul nr. 1, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 14212022 privind aprobarea 

depunerii cererilor de finanjare cu titlurile „ Renovarea Energetică Moderată a 

clădirilor rezidenjiale multifamiliale din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti-23 

obiective" şi „ Renovarea Energetică Moderată a clădirilor rezidenjiale multifamiliale 

din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti-7 obiective", în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2022/C5/l/A.3. li!, şi aprobarea valorilor maxime eligibile ale proiectelor şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -22, NU - O, ABŢ -

O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consi lierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel , Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru 

Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis-Claudiu, Anghel Florin, Dincă Adrian, Enache 

Nicuţa, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana- Gela, Mihai Constantin, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuţa, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -
NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu, preşedinte de şed inţă: Cu 

unanimitate de voturi, punctul 1 de pe ordinea de zi a fost aprobat. Despre asta a fost 

vorba! Vă mulţumesc foarte mult! Dacă sunt interpelări? 

Doamna consi lier local Pasciuc Paula: Eu aş avea o interpelare! Nu ştiu dacă este 

domnul director Gârbu, prezent? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu, preşedinte de şedinţă: Nu-l văd! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Sau cineva din partea D.G.A.P.I.? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Nu e nimeni, Paula! Fiind o şedinţă „de 

îndată" nu au venit directorii! Nu sunt în sa lă. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Am înţeles! Voi face şi-n scris, numai că ... 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Da! Mai bine aşa .... sau la şedinţa din 

septembrie, în scris sau discutat la Direcţie acolo, dacă este o problemă acuma cu 

începerea anului şcolar. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Da! Aş spune totuş i , să se consemneze şi în 

şedinţa aceasta, că şedinţa trecută - în şedinţa ordinară - domnul director spunea pentru 

Programul „ Lapte şi Corn" la Ferdinand, că se poate face acest program beneficiind de 

spaţiul de la Şcoala nr. 25. În primul rând, Şcoala 25 nu este inclusă în acest program şi 
nici nu are un spaţiu destinat pentru a se putea organiza acolo, acest program. Deci, 

cumva, informarea a fost una greşită. Bine! Voi reveni în scris la D.G.A.P.I. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu, preşedinte de şedinţă: Da, vă 

mulţumesc! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Te referi la „Cornul şi Laptele"? 
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Doamna consilier local Pasciuc Paula: Da, da, da! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Bine! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu, preşed inte de şedinţă: În regulă! Mai 

sunt intervenţii? Dacă nu, declar şedinţa închisă ! Vă mulţumesc tuturor! 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinfă 

Săftoiu Elwis-Claudiu declară şedinfa închisă, la orele 16: 1 O drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces-verbal. 
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Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum:_ - DA, _ - NU, _ _ - ABŢ„ în 

şedinţa a Consiliului Local al Sectorului 2 din data de .2022. 
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